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Vragen van het lid Aukje de Vries (VVD) aan de Minister van Infrastructuur en 
Milieu over het bericht «Waddenfonds: versterking economie in 
Waddengebied blijft achter» (ingezonden 23 december 2014). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Waddenfonds: versterking economie in Waddengebied 
blijft achter», waarin wordt gesteld dat de versterking van de economie in het 
Waddengebied achterblijft, terwijl het Waddenfonds daar ook voor is 
bedoeld?1 

Vraag 2
Wat vindt u van het feit dat de investeringen in de economie vanuit het 
Waddenfonds achterblijven, juist in een periode waarin de economie dat hard 
nodig heeft? 

Vraag 3
Wat is de exacte verdeling van de besteding van de middelen uit het 
Waddenfonds tot nu toe ten aanzien van economie en ecologie, onderver-
deeld in de periode vóór en na de decentralisatie van het Waddenfonds? 

Vraag 4
Wat zijn de oorzaken van het achterblijven van de investeringen in de 
economie vanuit het Waddenfonds? 

Vraag 5
Welk overleg heeft u nog met de provincies Fryslân, Groningen en Noord-
Holland na de decentralisatie van het Waddenfonds? Welke informatie 
ontvangt u nog over de besteding van de middelen uit het Waddenfonds? 

Vraag 6
Hoe gaat u ervoor zorgen dat de afspraak uit het Bestuursakkoord Decentrali-
satie Waddenfonds dat de middelen uit het Waddenfonds voor minimaal 50% 
naar de economie gaan, niet alleen op de lange termijn en op de einddatum, 
maar ook op de korte en middellange termijn wordt nageleefd? 

1 Friesch Dagblad, 16 december 2014

 
 
 
 
kv-tk-2014Z23910
’s-Gravenhage 2014 Tweede Kamer, vergaderjaar 2014–2015, Vragen 1



Vraag 7
Bent u bereid om het nakomen van de afspraak uit het Bestuursakkoord in 
een bestuurlijk overleg over de Wadden aan te kaarten of anderszins actie te 
ondernemen? Zo nee, waarom niet?
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